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ZAPISNIK 
S 45. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
45. sjednica VMO Pećine održana je 25. listopada 2022. (utorak) s početkom u 16.00 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 44. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalni prioriteti za 2023. godinu - usvajanje 
2. Inicijativa za izgradnju lifta na plaži Sablićevo 
3. Informacija o radovima na području Mjesnog odbora Pećine 
4. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Odjel gradske uprave za komunalnu djelatnost-Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti dostavila 
je obrađene prijedloge komunalnih prioriteta za 2023. godinu. 
Od 27 obrađena prijedloga, VMO  predložilo je za realizaciju u 2023. godini sljedeći zahvat u 
dozvoljenom planiranom iznosu od 211.000,00 kn: 
 
 
 
 
 
 



 

R. br. NAZIV IZNOS 

 
Uređenje nogostupa i sanacija prstenova drvoreda u Ulici 
Janka Polića Kamova od kućnog broja 50 do kućnog broja 86 

211.000,00 

 
UKUPNO 211.000,00 

 
 
Zaključak: Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog. 
 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća predložio je vijećnicima da se pokrene inicijativa prema Gradonačelniku za 
izgradnju lifta na plaži Sablićevo kako bi ista postala jednako dostupnima i osobama s invaliditetom, 
starijima a slabo pokretnima te roditeljima s kolicima.  
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine svjesno o veličini zahvata jednoglasno je zaključilo s ovim prijedlogom 
obratiti se Gradonačelniku. 
 
 
 
AD 3 
Tajnik MO izvijestio je Vijeće o radovima na području MO Pećine kako slijedi: 
Elektroprimorje završilo je sa zamjenom električnog voda na dionici u ulici Janka Polića Kamova od 
kućnog broja 30 do kućnog broja 50. 
Iz prioriteta za 2022. godinu izvedeno je poboljšanje stanja sigurnosti pješačkog prijeloza u ulici 
Šetalište trinaeste divizije kod kućnog broja 59.    
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine je primilo obavijesti na znanje. 
 
 
 
AD 4 

A) Predsjednik Vijeća i Tajnik upoznali su Vijeće sa dopisom koji smo dobili na znanje od 
Konzervatorskog odjela u Rijeci, Ministarstva kulture i medija kojim od Gradu Rijeci predlažu 
imenovanje skrbnika za kulu Glavanovo. 

 
           Zaključak:  
           Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje te zaključilo od Grada Rijeke zatražiti             

informaciju o poduzetom. 
 
 

B)   Tajnik MO upoznao je Vijeće s informacijom dobivenom od KD Autotrolej da je temeljem 
intervencije Vijeća u izradi novi vozni red linije 1 . 

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 
 
 



C) Tajnik je izvijestio Vijeće o prijedlogu stanara ulice Pećine za uređenjem platoa iza plaže 
Grčevo.   

  
 

      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine primilo je obavijesti na znanje . 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 17.40 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


